
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

12. 10. 2020 

Přítomni (online přes MS Teams): Matyska, Veselý, Dostál, Kvizdová, Kohoutková, Zeman, 

Janovič, Čeleda (zástupce M. Bartoška), Holub, Regner, Vičar, Krejčí 

Omluveni: Bartošek, Rebok 

 

1. Zpráva o stavu prací na HR Award 

− GAP analýza - první verze byla vytvořena během léta, proběhla revize s týmem HR 

Award, bude následovat finální podoba (vedení a Adéla). V návaznosti na GAP 

analýzu vzniká Akční plán, který bude představen dne 4. 11. od 9:00 – 11:00 hod. 

všem zaměstnancům ÚVT (opět videokonferenčně). Akce není povinná, ale ředitel 

žádá divizní vedoucí, aby umožnili účast všem, kteří o tuto prezentaci budou mít 

zájem. 

 

2. Zprávy z uplynulého týdne 

− Ředitel informuje o proběhlém jednání vedení MU dne 7. 10., kde měl prezentaci 

k novému ekonomicko – personálnímu systému. Členové vedení MU se vyjádřili 

pozitivně pro vypsání výběrové řízení a obměnu stávajícího systému, pan rektor má 

přirozené obavy z celkových nákladů a dopadu na chod univerzity. Dne 21. 10. se 

bude konat jednání u paní kvestorky za účasti prorektorů Polčáka, Bulanta, Kvizdy a 

rovněž dr. Myslivečka a Ing. Brandejse, s cílem připravit konkrétní podklady k dalšímu 

postupu pro pana rektora.  

− Ředitel informuje o proběhlém jednání Krizového štábu MU 9. 10. a rovněž jednání 

úzkého kolegia rektora s děkany a řediteli ústavů. V případě žádosti ze strany krajů 

nebo státu o poskytnutí seznamů studentů pro povolání do pracovní povinnosti bude 

těmto žádostem vyhověno (týká se nejen studentů LF a FaF, ale i PedF, FF, FSS a 

PrF) - Moravskoslezský kraj již o takový seznam požádal, nařízení na celostátní úrovni 

se očekává. Výuka běží striktně distančně, cvičení jsou povolena pouze ve 

zdravotnických a farmaceutických oborech, povoleny jsou rovněž striktně individuální 

konzultace. 

− Semafor MU přešel v souvislosti se semaforem Brna na barvu červenou. Doporučuje 

se převést většinu zaměstnanců na home office, resp. zajistit minimální současný 

pobyt zaměstnanců na pracovišti. Uzavírání dohod o home office proběhne plošně na 

dobu pandemie COVID přes aplikaci v Inet (bude vložen vzor dohody pro schválení 

zaměstnanci s platností od 12. 10.). Ředitel zašle informaci všem zaměstnancům, 

jakmile bude připraveno. 



  

− Ředitel žádá divizní vedoucí o nastavení podmínek pro přítomnost max. 1 osoby 

v malé kanceláři a 2 osob ve velké kanceláři. Pokud charakter práce dovoluje, 

doporučuje využít home office. Rizikové osoby je nutné převést na home office ihned. 

− Focení zaměstnanců (a studentů v případě potřeby) bude dále zajištěno ze strany DIS 

v budově Žerotínovo nám.  

− Další jednání Krizového štábu MU se bude konat dne 16. 10. (jednání KŠ ÚVT 

proběhne 13. 10.). 

− Dne 7.10. se konalo jednání Ekonomické komise MU – účast tajemnice a M. Veselý: 

na podnět tajemníků byla otevřena problematika režií (SPN). Bude ustanovena 

pracovní skupina a během příštího roku by měla být vypracována nová metodika 

kalkulace režií MU.  

− O. Dostál informuje o proběhlé poradě proděkanů pro VaV: ve dnech 9. – 13. 11. 

proběhnou evaluační pohovory s MŠMT. Předpokládá se účast 10 osob za ÚVT – 

seznam má být dodán do 22. 10. 

 

3. Virtuální token 

− F. Janovič informuje o stavu přípravy virtuálního tokenu pro digitální podpis. V řešení 

je vývojová část (interakce s antivirovým programem). Do 14 dní by měla být hotova i 

kompletní podpora digitálních pečetí a napojení na Českou poštu. 

− Na základě požadavku od J. Kohoutkové bude připravena a nabídnuta souhrnná 

prezentace podpory pro digitální podepisování realizované týmem ÚVT na příští 

poradě univerzitního týmu Doklady 18. 2. 2021 (v rámci plánovaného bodu programu 

“problematika e-podepisování”).  

 

4. Studie nového objektu pro ÚVT 

− Ředitel vysvětluje potřebu jasnější představy o požadavcích na nové prostory Ústavu. 

Ve spolupráci s paní tajemnicí byla oslovena projektantka pro spolupráci na 

shromažďování nároků na prostory od jednotlivých divizí: na základě těchto požadavků 

bude sestaven objemový návrh prostor a odhad ceny. Ředitel žádá divizní vedoucí o 

rozmyšlení sběru požadavků na divizi a také formy rozhovorů s projektantkou, na nichž 

by byly nároky zmapovány. Studie by měla být připravována během listopadu.  

− Organizaci celé aktivity zajistí paní tajemnice ve spolupráci s Davidem Jatim. Paní 

projektantka bude přizvána na jedno z nejbližších kolegií. 

 

5. Zprávy od divizních  

− PED: 

• Tajemnice informuje o obdržení dopisu od Ing. Košťála, pronajímatele ohledně 

zahájení rekonstrukce v areálu Gotexu. Jedná se o nástavbu tří podlaží 

kancelářských prostor, která bude umístěna nad oběma stávajícím hlavními 

budovami. S tím budou spojená omezení, všichni nájemci budou osobně 

informováni o dalším postupu. 

 



  

 

− DIS: 

• K novému akademickému roku byl oficiálně spuštěn zaměstnanecký Portál MUNI. 

Informace s odkazem na propagační video byla zařazena do Newsletteru MUNI. 

 

− DITS: 

• Probíhá větší podpora online výuky, napojení na IS MU pro zakládání týmů. 

Proběhlo cca 12 školení pro jednotlivé fakulty. Budou dále publikovány články a 

návody související s online výukou. 

• Na divizi bylo spuštěno hodnocení liniových vedoucích. 

 

− DITI: 

• V rámci projektu Transformace VMware byla zahájena migrace nemocnic v rámci 

systému MeDiMeD do nově připraveného zabezpečeného prostředí v centrálním 

VMWaru provozovaném ÚVT/DITI. 

• Probíhá spolupráce s FSS ohledně implementace redakčního systému (na základě 

dříve dodané technické specifikace ze strany ÚVT). 

• V přípravě je specifikace návrhu služeb pro FN Brno ve spolupráci s P. 

Špringerovou. 

• Probíhá příjem přihlášek v rámci výběrových řízení na pozici Cloud engineer a 

Network team manager.  

 

− B. Regner informuje o další plánované integraci s IS MU - vytváření událostí. 

− M. Vičar informuje o přípravě online promítání filmu V síti a následné diskusi pro 

Masarykovu univerzitu ve spolupráci s CESNETem a Pedagogickou fakultou MU – 

proběhne v pondělí 19. 10. od 17:00 hod. Registrace na webu 

https://www.cesnet.cz/akce/securityfest/   

− M. Vičar pošle žádost na vlastníky služeb a garanty dalších oblastí ÚVT o vytipování 

služeb nebo funkcí, které jsou v této době aktuální a nejsou dostatečně známy.  

− Probíhá příprava Noci vědců – videa ve zpracování. 

− Nákup roušek – budou objednány jednorázové roušky i znovupoužitelné roušky 

s logem ICS (domluva tajemnice s M. Vičarem). 

− O. Dostál informuje o jednání Rady pro výstavbu MU: v souvislosti se stavbou na 

Botanické probíhají přípravné práce. 

− Ve středu 14. 10. se bude konat schůzka k projektu EDUC organizovaná CZS (za 

Ústav účast M. Veselý, J. Kohoutková). 

 

6. Různé 

− Ředitel žádá divizní vedoucí o rozmyšlení posílení pohotovostí zejména během 

víkendů.  

− Ředitel informuje o výběru univerzitního vína: tajemnice s ředitelem domluví počet 

kusů pro objednání pro Ústav. 

https://portal.muni.cz/
https://www.muni.cz/o-univerzite/kariera-na-mu/volna-mista/58114
https://www.muni.cz/o-univerzite/kariera-na-mu/volna-mista/57894
https://www.cesnet.cz/akce/securityfest/


  

− Informace projektové podpory ÚVT o aktuálně otevřených výzvách a další aktuality viz 

Portál. 

 

Zapsala:                          Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                         ředitel ÚVT MU   

https://portal.muni.cz/uvt/administrativa-a-provoz/projektova-podpora/projektova-podpora-uvt

